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Emne: Endometriose Foreningens oplæg fra Høring på Christiansborg den 25/10-2010

Kære Sundhedsudvalg

Vi vælger fra foreningens side at sende Jer vores oplæg på den ovennævnte høring, som vi til vores store 
overraskelse kunne se at ingen fra regeringens havde lyst til at deltage i.

Sørgeligt at man som regeringens repræsentanter i sundhedsudvalget ikke ønsker at vide hvilke langsigtede 
konsekvenser de forslag man fremsætter vil have. Det krævede som ikke arbejde fra Jeres side, I skulle 
bare side tilbagelænet og modtage en masse veldokumenteret information – arbejdet var gjort.

Vi ønskede at tage dialogen direkte i stedet for hele tiden at skulle ”snakke” gennem pressen.

Det ville være befriende hvis Sundhedsministeren kommer ud af busken – og begynder at forklarer os hvad 
i/han vil med dette forslag omkring brugebetaling af fertilitetsbehandling. 

Mange hilsner 

Anne Hovmøller, Formand
Endometriose Foreningen
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